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PROTOKÓŁ  Nr XXXVIII/2014 

XXXVIII sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 27 sierpnia 2014 roku. 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
oo

 – zakończono o godzinie 15 
45

.
    

 

XXXVIII sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima 

Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad XXXVIII sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych.  

 

Nieobecny: radny Bogdan Barcik 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Pan Józef Gutowski                     - Wójt Gminy 

2. Pan Sławomir Słupczyński          - Z-ca Wójta Gminy      

3. Pani  Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                   - Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

6. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

7. Pan Roman Zbróg                        - Kierownik GOK w Ryjewie 

8. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

9. Pan Andrzej Zwolak                    - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego   

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych, iż Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany treści załącznika nr 1 

do uchwały  XXVI/170/13 z dnia 8 maja 2013 roku w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ryjewo. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady wystąpił do Radnych z pytaniem czy mają uwagi do przedstawionej 

zmiany w porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu jednogłośnie  przyjęto zmieniony porządek obrad w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXXVII sesji Rady Gminy Ryjewo. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na obszarze Gminy Ryjewo odrębnego obwodu 

głosowania dla przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów i sejmików 

województw oraz wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 

16 listopada 2014 r. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie po umowie zawartej              

na czas oznaczony do 3 miesięcy z tą samą osobą  kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość stanowiąca mienie komunalne  na okres 6 lat. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie (w drodze kolejnych 

umów dzierżawy) nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie komunalne               

na okres 3 lat. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy Ryjewo               

z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniany treść załącznika nr 1 do uchwały  XXVI/170/13               

z dnia 8 maja 2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych                         

oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem                  

lub zarządzającym jest Gmina Ryjewo. 

10. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXXVII  Sesji Rady Gminy Ryjewo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z XXXVII 

sesji z dnia 26 czerwca 2014 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Przewodniczący Rady zapytał czy są 

uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy Ryjewo 

przyjęła jednogłośnie protokół  z  XXXVII  sesji Rady Gminy z dnia 26 czerwca 2014 roku. 

 

Ad.4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku. 

 

Informacje przedstawiła Pan Józef Gutowski Wójt Gminy Ryjewo. 

 

Pan Józef Gutowski: W  I półroczu 2014 roku  wykonanie budżetu przebiegało w 

następujący sposób:  

 

Dochody Gminy zaplanowane w kwocie 18.841.010,00 zł wykonano w wysokości   

10.516.278,16 zł,  co stanowi 55,8 %. Dochody uzyskano z tytułu: 

 

 Dochodów własnych ( z podatków i majątku gminy)  2.334.501,59 zł; 

 Udziałów w podatkach stanow. dochody Budż. Państwa    849.350,35 zł; 

 Dotacji celowych  2.287.834,00 zł; 

 Subwencji ogólnych 5.023.494,00 zł; 

 Środków na dofinansowanie zadań własnych gminy pozyskanych z innych źródeł                                           

21.098,22 zł.   

Głównym źródłem dochodów gminy w I półroczu 2014 roku były subwencje ogólne 

stanowiące 47,77% udziału w uzyskanych dochodach gminy, kolejnym dotacje celowe, 

których udział w dochodach gminy wynosił 21,75 % oraz dochody własne gminy 22,20 %. 

Plan dochodów własnych  wykonano w wysokości 52,9 %, uzyskując środki na kwotę 

2.334.501,59 zł, stanowiące 22,2% udziału w dochodach gminy. Najwyższe dochody w 

ramach dochodów własnych uzyskano z następujących źródeł: 

 z  podatku od nieruchomości na kwotę 662.142,28 zł, co stanowi 6,3% udziału w 

dochodach gminy,  
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 z podatku rolnego na kwotę 464.832,71zł, stanowiącą 4,4% udziału w dochodach 

gminy, 

 z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 299.215,69 zł 

stanowiących 2,8 % udziału w dochodach gminy, 

 z dochodów z tytułu dostarczania wody w wysokości 251.091,24 zł, co stanowi 2,4% 

udziału w dochodach gminy, 

 z dochodów z tytułu usług kanalizacyjnych w wysokości 220.741,94 zł, co stanowi  

2,1% udziału w dochodach gminy.   

 

Najniższe wykonanie planu tj. poniżej 40%  uzyskano z opłat eksploatacyjnej i produktowej, 

karty podatkowej i podatku od spadków i darowizn. Stan zaległości w podatkach lokalnych  

na 30.06.2014 roku  przedstawia się następująco: 

 

1. w podatku od nieruchomości  278.977,80, 

2. w podatku  rolnym  36.636,29,    

3. w podatku od środków transportowych  4.468,80. 

 

Wydatki Gminy zaplanowane w kwocie 20.364.824,00 zł wykonano w wysokości   

9.603.632,22 zł,  tj. w  47,2%. Na  wydatki bieżące wydatkowano kwotę  9.548.981,71 zł  tj. 

52,6 %  planu,  a na wydatki majątkowe 54.650,51 zł tj. 2,5% planu. 

 

W ramach wydatków bieżących środki przeznaczono na finansowanie działalności 5 

jednostek budżetowych gminy w tym:                                                                      

1. Szkoły Podstawowej w Ryjewie na kwotę 1.928.381,22 zł, 

2. Szkoły Podstawowej w Straszewie  na kwotę  602.152,00 zł, 

3. Gimnazjum w Ryjewie na kwotę   724.679,11 zł, 

4. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ryjewie na kwotę  2.327.432,33 zł. 

5. Urzędu Gminy w Ryjewie na kwotę  1.119.153,58 zł. 

 

Przekazano dotacje: 

1. celowe dla jednostek samorządu terytorialnego w wysokości 43.419,00 zł,  

2. celowe na realizację zadań gminy zleconych jednostkom spoza sektora finansów 

publicznych w wysokości  120.440,08 zł, 

3. podmiotowe dla samorządowych instytucji kultury na kwotę  265.992,00 zł,  

4. podmiotową dla niepublicznego przedszkola „ Maluszek „ w Ryjewie  na kwotę  

260.531,70 zł. 

 

Razem dotacje udzielone z budżetu gminy  wynoszą 690.382,78 zł,  co stanowi 7,2 % 

wydatków bieżących gminy. Ponadto ponoszono wszystkie inne wydatki  określone w 

ustawie o samorządzie gminnym, jako wydatki własne gminy.  

 

Przychody Gminy  zaplanowano w wysokości 1.816.100,00zł wykonano w wysokości 

306.866,00 zł. z tytułu wolnych środków powstałych na koniec 2013 roku.  

 

Rozchody Gminy zaplanowano w wysokości  292.286,00 zł, wykonano w  100 % tj. w 

kwocie 292.286,00 zł. Rozchody dotyczą spłat zaciągniętych  pożyczek i kredytów  zgodnie z 

umowami zawartymi z bankami.  

 

Wynik Finansowy Gminy  na 30.06.2014 roku występuje nadwyżka budżetowa  Gminy w 

wysokości  912.645,94zł.  
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Zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów wynosi 6.659.400,00zł. 

Wszystkie zobowiązania gminy dotyczące zaciągniętych kredytów spłacane są zgodnie z 

zawartymi umowami.  

 

Gmina posiada należności wymagalne na kwotę 1.497.259,48 zł.  Należności te powstały z 

tytułu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w wysokości  96.664,80 zł ,wypłat  

zaliczek i funduszu alimentacyjnego  936.593,89 zł, oraz zaległości w podatkach i opłatach 

oraz pozostałych dochodach gminy na kwotę 495.682,66 zł. Gmina nie posiada zobowiązań 

wymagalnych na dzień 30.06.2014r. 

 

Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na obszarze Gminy Ryjewo odrębnego 

obwodu głosowania dla przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów 

i sejmików województw oraz wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych 

na dzień 16 listopada 2014 r. 
 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Kubic – Sekretarz Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XXXVIII/239/14 w sprawie 

utworzenia na obszarze Gminy Ryjewo odrębnego obwodu głosowania dla przeprowadzenia 

wyborów do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz wójtów, burmistrzów 

i prezydentów miast zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r. Uchwała stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 miesięcy z tą samą osobą  kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość stanowiąca mienie komunalne  na okres 

6 lat. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XXXVIII/240/14 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 miesięcy z 

tą samą osobą  kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

stanowiąca mienie komunalne  na okres 6 lat. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie (w drodze 

kolejnych umów dzierżawy) nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie 

komunalne na okres 3 lat. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XXXVIII/241/14 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie (w drodze kolejnych umów dzierżawy) nieruchomości 

niezabudowanych stanowiących mienie komunalne na okres 3 lat. Uchwała stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy 

Ryjewo z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014. 

 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek – Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania.  

 

Radny Jerzy Paradowski: Nie do końca dowiedziałem się na posiedzeniu Komisji czego 

dotyczą zmiany w budżecie. Konkretnie chodzi o publikację, która zaplanowana została na 

kwotę 24 tyś. zł. Co ona nam przyniesie, bo w sytuacji kiedy odchodzi od nas przedsiębiorca 

nie wiem, czy to jest takie ważne. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Na komisji tłumaczyliśmy, że te 24 tyś. zł są to środki 

pozyskane w ramach Lidera z przeznaczeniem na wykonanie publikacji dotyczącej walorów 

turystyczno – przyrodniczych na terenie gminy Ryjewo. Zdecydowaliśmy się na tą publikację 

z uwagi na fakt, iż nie posiadamy już od dłuższego czasu żadnych folderów promocyjnych. 

Fakt, że jeden z przedsiębiorców przenosi swoja działalność na inny teren nie ma żadnego 

związku z tą publikacją  a przypomnę, że bardzo wielu mieszkańców chciało przeniesienia 

tego przedsiębiorstwa z uwagi na zbyt nieprzyjemny zapach wydobywający się w trakcie 

produkcji.   

 

Przewodniczący Rady: Należy zaznaczyć, że tych środków z projektu nie  można było 

przeznaczyć na nic innego.   

 

Radny Jerzy Paradowski: Chciałbym również zapytać o zwrot 30% środków 

wykorzystanych w ramach funduszu sołeckiego dlaczego nikt nie zapytał Sołtysów i Rad 

Sołeckich o to na co te  środki wykorzystać?  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Rada Gminy od trzech lat wyodrębnia w budżecie środki 

funduszu sołeckiego, których wykorzystanie ustalają Sołtys wraz z Radą Sołecką na zebraniu 

wiejskim. Zwrot tych wydatków w wysokości 30% nie podlega już, zgodnie z ustawą,  

rozważaniu przez Sołtysów tylko jej rozdysponowanie jest w gestii Rady Gminy, która musi 

te środki uchwala przyjąć do budżetu.   

 

Wobec braku dodatkowych pytań przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu większością głosów  (za– 13, 

przeciw –1, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XXXVIII/242/14 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy Ryjewo z dnia 30 grudnia 2013 roku 
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w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści załącznika nr 1 do uchwały  

XXVI/170/13 z dnia 8 maja 2013 roku w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem  lub zarządzającym jest Gmina Ryjewo. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński –  Zastępca Wójta Gminy. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Zmiana załącznika do uchwały związana jest z nowelizacją 

ustawy o transporcie publicznym. Zgodnie z ustawą przewoźnik nie może zatrzymywać się w 

miejscu, które nie jest oznakowane jako przystanek autobusowy, czy to wiatą czy tylko 

znakiem. Wobec tego z uwagi na przewozy dzieci do szkoły zostaliśmy zobowiązani do 

przygotowania takich miejsc. Na chwilę obecną do uchwały wpisanych zostało  126 miejsc 

przystankowych, które następnie będą podlegały weryfikacji. Dotyczy to w szczególności 

dróg wojewódzkich i powiatowych. Na podstawie uchwały powstanie projekt organizacji 

ruchu, który musi zostać uzgodniony z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku oraz 

zarządcą drogi Urzędem Marszałkowskim. Po tych uzgodnieniach będziemy wiedzieli ile 

przystanków pozostanie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XXXVIII/243/14 w sprawie 

zmiany treści załącznika nr 1 do uchwały  XXVI/170/13 z dnia 8 maja 2013 roku w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem  lub zarządzającym jest Gmina Ryjewo. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad.10. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 
 

 30.07. odbyło się spotkanie z PKS Kwidzyn w sprawie zatwierdzenia tras-dowozów  

uczniów do szkół. 

 31.07. odbyło się spotkanie z Energia Polska w sprawie zmiany sposobu ogrzewania w 

Zespole Szkół w Ryjewie. 

 1.08. spotkanie z kołem gospodyń wiejskich w sprawie dożynek powiatowych. 

 3.08. przez teren Gminy Ryjewo przejechał Wyścig Kolarski- chciałbym w tym miejscu 

podziękować wszystkim, którzy pomogli zabezpieczać to wydarzenie, ze szczególnym 

naciskiem na naszych niezawodnych strażaków. 

 4.08. odbył się konkurs na prowadzenie  Niepublicznego Przedszkola w Ryjewie. 

Wpłynęła jedna oferta. Przez kolejne lata przedszkole prowadzić będzie  Pani Joanna 

Kasprzak. 

 7.08. odbyło się spotkanie z firmą zainteresowaną instalacją paneli fotowoltaicznych na 

budynkach Zespołu Szkół i Biblioteki. 

 11.08. upłynął termin składania ofert na budowę placu zabaw w Jałowcu , niestety nie 

wpłynęła żadna oferta. Ogłoszono kolejny przetarg. 
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 12.08. w Nowym Stawie odbyło się spotkanie z firmą Bytmet w sprawie projektu e-liderzy 

Pomorza,  w którym uczestniczy Gmina Ryjewo wspólnie ze (Stegną , Nowym Stawem, 

Malborkiem, Gardeją i Gmina Kwidzyn). 

 odbyło się kolejne spotkanie z firmą chcącą budować wiatraki na terenie Gminy Ryjewo. 

 19.08. udało się wreszcie odebrać projekt budowlany pozwalający  na instalację lampy w 

miejscowości Borowy Młyn. 

 W Gdańsku podpisano umowę na dofinansowanie w ramach programu Lider-

wydawnictwa promującego walory kulturowo-przyrodnicze Gminy. 

 20.08. Zakład Aktywności Zawodowej zaproponował zorganizowanie spotkania z 

niepełnosprawnymi z terenu Gminy Ryjewo na temat możliwości zatrudnienia (spotkanie 

odbyło się 25 sierpnia). 

 21.08. w Gminie Ryjewo gościli samorządowcy i organizacje pozarządowe z Gminy 

Szelków  w ramach wizyty studyjnej. 

 22.08. kolejne spotkanie e-liderzy z Pomorza.  

 25.08. po wielu miesiącach prób, udało się wreszcie zdobyć dofinansowanie na budowę 

wodociągu w Borowym Młynie i w Pułkowicach. Tego dnia w Urzędzie Marszałkowskim 

w Gdańsku doszło do uroczystego podpisania umowy. Przetarg na tę priorytetowa 

inwestycję został już rozpisany   i mamy nadzieje na zakończenie projektu jeszcze w tym 

roku. 

 26.08. odbyło się połączone posiedzenie komisji stałych Rady Gminy w Ryjewie. 

 27.08. odbyło się spotkanie w sprawie dowozów uczniów dla Specjalnego Ośrodka 

Wychowawczego w Barcicach i Gimnazjum w Kwidzynie. 

 28.08. odbyło się rozstrzygnięcie drugiego przetargu na budowę placu zabaw w Jałowcu. 

Do przetargu przystąpiła firma Fior z Wrocławia. Zaoferowana kwota była zbyt wysoka. 

Przetarg zostanie unieważniony. 

 Odbyło się spotkanie w sprawie dowozu  uczniów do  Szkół w Ryjewie i w Straszewie. W 

spotkaniu uczestniczył przewoźnik, kierowcy, opiekunowie i Dyrektorzy Szkół. 

 Odbyło się spotkanie z Kierownikiem Energa- Oświetlenie w sprawie doczepienia lamp i 

wyceny wykonania lampy w Borowym Młynie. 

 

Ad.11/12. Interpelacje i zapytania radnych/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Radny Jerzy Paradowski: Korzystając z obecności Radnych z Powiatu chciałbym 

podziękować za modernizację odcinka drogi powiatowej Trzciano –Kwidzyn, jednakże 

prosiłbym o to by pamiętać o odcinku drogi Trzciano – Orkusz za skrzyżowaniem, który 

został niestety pominięty.  

 

Radna Barbara Wolak: Na jesieni zeszłego roku w imieniu mieszkańców prosiłam o 

wycięcie jednego rzędu wierzb, które rosną przy ul. Łąki w Ryjewie, z uwagi na zbyt słabą 

widoczność w szczególności wieczorami. Wtedy wierzby te zostały wycięte jednakże na 

wiosnę odrosły ponowie, dlatego prosiłabym ponownie o interwencję w tej sprawie. Również 

mieszkańcy ul. Łąki proszą o zamontowanie chociażby dwóch lamp ulicznych.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Sprawa lamp została już zgłoszona do wyceny. Mamy 

wycenione 4 szt. lamp min. w Ryjewie oraz w Benowie. Koszt to 40 tyś. zł i mam nadzieje, że 

przyszła Rada zabezpieczy te środki w budżecie na 2015 rok. Jeżeli chodzi o wierzby, to 

jedyne co mogę, to poprosić właściciela działki o wycięcie, bo innej możliwości jako Gmina 

nie mamy.  
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Ad.13. Wolne wnioski i informacje. 
 

Pan Sławomir Słupczyński: Powiślańska Komunikacja Samochodowa z Kwidzyna prosiła o 

poinformowanie mieszkańców górnego terenu o uruchomieniu od dnia 01.10. nowej linii  

autobusów kursujących do Kwidzyna na godz. 6,14 i 22.  

 

Przewodniczący Rady: W związku z organizacją Dni Ryjewa połączonych z Dożynkami 

Powiatowymi  zapraszamy wszystkich serdecznie w dniach 6-7 na wspólne świętowanie na 

plac przy GOK w Ryjewie.  

 

Ad.14 Zakończenie obrad.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XXXVIII sesji 

Rady Gminy Ryjewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

                                                                                                         Przewodniczący 

                                                                                                         Rady       Gminy 

 

                                                                                                         Kazimierz Zima 

 

 


